
 

 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 12. prosince 2022 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 12:30  
 
Přítomni:  
doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., 
Ing. Eliška Matušková, Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc. 
Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D., doc. Ing. Jaroslav Kleprlík, Ph.D., 
Ing. Zdeněk Němec, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., Ing. Lukáš Čegan, Ph.D., doc. Ing. Liběna 
Černohorská, Ph.D. 
č. j.: akred/0017/22 

 

Program jednání: 

1. Zahájení. 
2. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného bakalářského 

studijního programu Ekonomika a management sportovních organizací Fakulty 
ekonomicko-správní. 

3. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného bakalářského 
studijního programu Webové technologie Fakulty elektrotechniky a informatiky. 

4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
elektrotechniky a informatiky 

5. Projekt Národní plán obnovy.  
6. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ bakalářského profesně zaměřeného 

studijního programu Německý jazyk pro odbornou praxi Fakulty filozofické. 
7. Projednání nápravného opatření žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu 

Transport Operations Management Dopravní fakulty Jana Pernera. 
8. Projednání nápravného opatření žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu 

Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví Fakulty chemicko-technologické. 
9. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

filozofické. 
10. Harmonogram vnitřního hodnocení kvality studijních programů pro rok 2023. 
11. Různé. 
12. Závěr. 
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1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na jednání přítomné členy RVH a seznámila je s programem jednání. Nikdo nepožádal 
o doplnění navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu 
Ekonomika a management sportovních organizací Fakulty ekonomicko-správní (FES/2022/170/1). 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, přivítala na jednání zástupce Fakulty ekonomicko-správní, 
děkana, prof. Stejskala, garanta studijního programu, doc. Prokopa a zpravodaje odborné komise, 
doc. Kleprlíka. Prof. Stejskal představil studijní program z hlediska strategie fakulty a důvody 
pro změnu doposud akreditované specializace v samostatný studijní program. Doc. Prokop jeho 
vyjádření doplnil. Stanovisko zpravodaje přednesl doc. Kleprlík, doc. Myšková seznámila přítomné 
se závěry ekonomické odborné komise RVH. Bylo konstatováno, že žádost o vnitřní akreditaci dokládá 
soulad studijního programu se strategickým záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty ekonomicko-
správní a splňuje požadavky standardů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, ve které vystoupili prof. Fusek, prof. Lenderová. Dr. Bělina 
požádal o reakci na připomínku hodnotitele týkající se zaměření publikační činnosti zapojených 
akademických pracovníků na ekonomiku sportu a míry zapojení externistů do realizace studijního 
programu, prof. Stejskal odpověděl. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. prosince 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 
písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 26. října 2022, 
číslo FES/2022/170/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Ekonomika 
a management sportovních organizací se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, 
zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Ekonomické 
obory, pro uskutečňování Fakultou ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, a to na dobu 6 let, 
tedy do 12. prosince 2028, s nápravným opatřením do 31. března 2023. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu 
Webové technologie Fakulty elektrotechniky a informatiky. (FEI/2022/171/1). 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty elektrotechniky a informatiky, děkana, 
dr. Němce, proděkana, doc. Duška a garanta projednávaného studijního programu, dr. Čegana. 
Zpravodaj odborné komise, doc. Culek, se z jednání RVH omluvil. Děkan fakulty seznámil přítomné 
členy s důvody pro realizaci předkládaného studijního programu a jeho pozicí ve struktuře studijních 
programů fakulty. Garant studijního programu přiblížil motiv pro přípravu studijního programu, 
který vychází především z požadavků partnerů z praxe a požadavků studentů. Bylo konstatováno, 
že se jedná o zaměřením unikátní studijní program. Program je smluvně zajištěn velkým počtem 
společností regionálního, ale i celostátního charakteru. 
Stanovisko zpravodaje, doc. Culka, a stanovisko odborné komise přednesla na jednání RVH 
prof. Molková. K bodu jednání byla otevřena diskuse. Dr. Bělina položil dotaz na podobu výuky 
pro kombinovanou formu studijního programu, prof. Fusek dotaz na portfolio partnerů pro realizaci 
praxe a zda fakulta uvažuje o zavedení navazujícího magisterského profesně zaměřeného studijního 
programu, doc. Myšková dotaz na plánovaný počet přijímaných uchazečů, doc. Doležel dotaz týkající 
se nedostatečné odborné činnosti zapojených akademických pracovníků, zástupci fakulty dotazy 
zodpověděli. Prof. Molková upozornila, že Rada NAÚ v souvislosti s projednáváním změny garanta 
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studijního programu FEI vydala doporučení, aby garantem akademicky zaměřených bakalářských 
studijních programů byl habilitovaný pracovník. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. prosince 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 
písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 3. listopadu 2022, 
číslo FEI/2022/171/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Webové 
technologie se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, zařazenému 
ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Informatika, pro uskutečňování 
Fakultou elektrotechniky a informatiky Univerzity Pardubice, a to na dobu 6 let, tedy do 12. prosince 
2028, s dvěma kontrolními zprávami, do 31. března 2024 a 30. června 2025. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty elektrotechniky 
a informatiky. 
Prof. Molková požádala zástupce fakulty, aby stručně zdůvodnili změny provedené v bakalářském 
studijním programu Automatizace. Představované změny zahrnují zařazení nových předmětů 
a personální změny v uskutečňování studijního programu. Důvodem pro změny je mimo jiné také 
naplnění projektu Národního plánu obnovy. Veškeré změny splňují charakter změn méně závažného 
charakteru, dle směrnice UPCE č.1/2022. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Projekt Národní plán obnovy. 
Prof. Molková přivítala na jednání prorektorku UPCE pro vnitřní záležitosti, doc. Černohorskou, 
která představila přítomným členům RVH projekt Národní plán obnovy. Ze zadání projektu plyne RVH 
povinnost každoročně evaluovat plnění cílů projektu. Evaluace plnění projektu za rok 2022 bude 
na programu lednového jednání RVH. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 

Jednání opustila doc. Myšková. 
 

6. Návrh žádosti o prodloužení akreditace NAÚ bakalářského profesně zaměřeného studijního 
programu Německý jazyk pro odbornou praxi Fakulty filozofické (FF/2022/172/1) 
Předsedkyně humanitní odborné komise, prof. Lenderová, představila přítomným členům návrh 
žádosti o prodloužení akreditace NAÚ studijního programu Německý jazyk pro odbornou praxi, 
který je tradičním studijním program Fakulty filozofické, a stručně přednesla závěrečné stanovisko 
komise k předloženým akreditačním materiálům. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Prof. Molková požádala přítomné o hlasování. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické podat 
žádost o prodloužení akreditace bakalářského studijního programu Německý jazyk pro odbornou praxi, 
č. FF/2022/172/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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7. Projednání nápravného opatření žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu 
Transport Operations Management Dopravní fakulty Jana Pernera 
Prof. Molková připomněla přítomným členům zadání nápravného opatření k žádosti o akreditaci 
studijního programu Transport Operations Management Dopravní fakulty Jana Pernera. Zapracování 
nápravného opatření posoudila ekonomická odborná komise a její zpravodajka, doc. Kraftová. 
Bylo konstatováno, že finální žádost odpovídá zadání nápravného opatření.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí finální verzi žádosti 
o vnitřní akreditaci studijního programu Transport Operations Management Dopravní fakulty Jana 
Pernera. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

8. Projednání nápravného opatření žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu 
Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví Fakulty chemicko-technologické  
Prof. Molková požádala předsedkyni humanitní odborné komise, prof. Lenderovou, o přednesení 
stanoviska odborné komise k zapracování nápravného opatření k žádosti o akreditaci studijního 
programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví Fakulty chemicko-technologické. Nápravné 
opatření posuzovala zpravodajka odborné komise, dr. Škvrňáková. Bylo konstatováno, že finální žádost 
obsahuje zapracované veškeré body zadání nápravného opatření.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 8: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí finální verzi žádosti 
o vnitřní akreditaci studijního programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví Fakulty chemicko-
technologické. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Molková seznámila přítomné členy s méně závažnými změnami v uskutečňování celkem pěti 
studijních programů Fakulty filozofické. Změny byly dle univerzitní směrnice č. 1/2022 projednány 
fakultní radou studijních programů. K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování. 
Návrh usnesení k bodu 9: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Harmonogram vnitřního hodnocení kvality studijních programů pro rok 2023. 
Prof. Molková přiblížila proces hodnocení kvality studijních programů na UPCE a fázi hodnocení za rok 
2022. Pro rok 2023 se hodnocení kvality bude týkat celkem sedmi studijních programů naplňujících 
znění směrnice č. 1/2022 a 1 studijní program, jehož datum hodnocení vychází z usnesení RVH ze dne 
8. března 2021. Z důvodu plánovaného velkého počtu hodnocených studijních programů technickou 
odbornou komisí pro roky 2024 a 2025 je třeba diskutovat, zda lze tento problém vyřešit navýšením 
počtu členů technické odborné komise nebo zapojením členů RVH do procesu hodnocení 
např. doktorských studijních programů. K bodu jednání byla otevřena diskuse, prof. Fusek položil dotaz 
na finanční ohodnocení hodnotitelů, prof. Molková odpověděla. Problematika počtu hodnocených 
studijních programů v dalších letech bude diskutována na následujících jednáních RVH. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 10: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje harmonogram hodnocení 
kvality studijních programů Univerzity Pardubice pro rok 2023.  
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Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
11. Různé 
Prof. Molková upozornila, že na lednovém jednání RVH je třeba diskutovat nastavení odměn 
pro hodnotitele v rámci procesu hodnocení kvality studijních programů. Dále konstatovala, 
že struktura zprávy o vnitřním hodnocení kvality je v současnosti finalizována vedením UPCE a RVH 
ji dostane k diskusi na začátku příštího roku. 
Prof. Molková dále informovala, že v lednu proběhne školení pro členy odborných komisí týkající 
se procesu hodnocení kvality studijních programů a nabídla účast na těchto školeních členům RVH. 
Prof. Molková upozornila. že v průběhu následujícího roku bude nutné definovat přístup univerzity 
k novým formám výuky v rámci prezenční formy studia a tato pravidla bude nutné začlenit do vnitřní 
legislativy univerzity. Výše uvedené vychází ze závěrů CRP projektu týkající kvality výuky ve studijních 
programech. V roce 2023 by se UPCE měla zapojit do řešení CRP, který je tematicky zaměřen 
na fungování rad pro vnitřní hodnocení. 
 
12. Závěr. 
Prof. Molková poděkovala členům RVH za účast na jednání, popřála všem hezké vánoční svátky 
a ukončila zasedání.  
 
 
 
 

Pardubice dne 12. prosince 2022 

 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


